

Carcinoembryonic Antigen (CEA) Tumour Marker Back to Normal!

癌胚抗原 (CEA) 肿瘤标志物恢复正常水平!



Christopher Chia & his wife, Adeline Song
谢平和与太太宋美清

For the past few years, whenever I went for my routine health screening, my health screening report would indicate the Carcinoembryonic Antigen (CEA) as elevated above the normal range. The CEA marker is a tumour marker and a CEA blood test is used to help diagnose cancers of the large intestine and rectum.

When I went for my last health screening in September 2017, my CEA marker was 5.1 (the normal range is 0–5.0). I went for another blood test in January 2018 and the CEA marker was elevated further to 5.3. As a result of the elevated CEA test result, my application for hospital and surgical insurance was unsuccessful.

Around this time, my wife and I were introduced to NewLife™ Detoxification and Rejuvenation Programme (DRP) by Bee Hong and we decided to give it a try. In April 2018, we flew to Kota Kinabalu, Sabah for the health retreat at Kasih Sayang Health Resort. During the health retreat, besides lodging close to nature, enjoying the fresh air and attending enriching health talks, we also had coffee enemas twice daily to detoxify our colon and liver, while observing a healthy diet of salads, fruit juices and various NewLife™ supplements. The experience was interesting! We felt lighter and refreshed although it was just a few days of getaway from our busy schedule.

After we returned from our trip, I retook my blood test. Thank God, the result showed that my CEA marker had gone down to 4.3! Subsequently, I also reapplied for my hospital and surgical insurance, and the application was approved.

We are glad that we went through the DRP and thankful to God for Datin Dr. Lynn's total health and wellness nutritional programmes.

Christopher Chia
Singapore

过去几年来,我每一次做例行健康检查时,报告都会显示癌胚抗原的指标高过正常水平。癌胚抗原指标是一种广谱肿瘤标志物,作为早期诊断结肠癌和直肠癌的特异性标志物。

我最后一次在2017年9月所做的健康检查,我的癌胚抗原的指标是5.1(正常水平介于0至5之间)。2018年1月我再去验血,报告显示我的癌胚抗原的指标又升高到了5.3。由于我的癌胚抗原的指标超出正常水平,导致我所申请的住院及手术保险无法成功。

这段期间,沈美凤向我和太太推荐了新生命的排毒与复健计划(DRP)。我和太太决定试试看,就在2018年4月我们飞往沙巴亚庇参加了在Kasih Sayang 度假村所举办的健康养生营。在健康养生营,除了寄宿在亲近大自然的环境,享受清新空气,出席内容丰富充实让我们受益匪浅的健康讲座。我们每天做咖啡灌肠排毒两次,只吃绝对健康的沙拉,果汁和好几种新生命保健品。整个体验十分新鲜!在短短几天内我们整个人都感觉变轻盈了,精神抖擞。

健康养生营结束后,我回国又做了另一次验血。感谢神,检验报告显示我的癌胚抗原的指标降到4.3了!随后我也再次申请住院及手术保险并成功取得投保。

我们十分欣慰当初决定尝试DRP,也万分感激拿汀陈林希珠博士所研创的各种整全保健养生的营养计划。

谢平和
新加坡